
Acta del Consejo de Distrito Norte
Sesión: Ordinaria

Fecha: 30 septiembre de 2024

Expediente: CDN/2024/3

ASISTENTES

Juan Carlos Redondo Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Luisa Espinos Zafra

Juan Luis Saura Vilar

Asensio Magraner Sanchis

M.ª Teresa Vicente Ripolles

Eduardo Castillo Andreu

Vicente Galiana Sánchez

David Pérez Aparici

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Vicente Javier Mateu Pitarch

Rafael Cruz Tena

Feliciano Salgado Mendez

Rosella Mallol Sales

Vanesa Llorens Lozano

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Dolores Benítez Guerrero

Presidente

Vicepresidente

Vecino (Vox)

Vecino (PP)

Persona (PSOE)

Persona (PP)

Persona (Compromis)

Vecino (Alcaldía)

AAVV Fuente La Reina

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV Els Mestrets

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Racó de la Torreta

AMPA CEIP Isabel Ferrer

AMPA IES Penyeta Roja

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

Secretaria

MIEMBROS AUSENTES: 

Francesc Mezquita Patuel

Pilar Escuder Mollón

José Gabarre Bustamante

Esther Nadal Sales

Vecino (Compromis)

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Vecino (Alcaldía) 

AAVV La Guinea

HORA DE INICIO: 19:00
HORA DE FIN: 19:30
 
De acuerdo con la 
convocatoria, la sesión se 
celebra en el Primer Molí
 
Presidencia:
Juan Carlos Redondo Gamero

Secretario/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Por el Pesidente Ilmo. Señor Concejal, Juan Carlos Redondo Gamero, comprobado el “quorum” 
de asistencia procede a iniciar la sesión con los asuntos que figuran en el orden del día:

1. Aprobación, si procede, del acta de la sesión anterior celebrada el  día 29 de abril de 
2024.

Se  somete  a  consideración  el  acta  de  la  sesión anterior, la  cual  ha  sido  repartida  con 
anterioridad junto a la convocatoria.

No manifiestándose ninguna observación el acta se declara aprobada por asentimiento.
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2. Ruegos y preguntas.

Toma la palabra el Sr. Cabañero indicando que se va a trasladar la parada de la línea n.º 1 del  
autobús urbano del Camino La Plana, junto a la puerta de acceso del Colegio Isabel Ferrer y se 
traza un nuevo recorrido por Cardenal de la Barca.

2.1. AMPA CEIP Isabel Ferrer.

- Agradece lo expuesto por el Sr. Cabañero sobre la parada del autobús, ya que es una medida 
que se viene años reivindicando. Sobre esta actuación,  solicita que se mantenga la valla de 
protección que tiene ahora la plataforma del autobús y así habría más espacio para la espera de 
los padres a la salida del colegio. Así mismo cuando se realice, sería conveniente reubicar los 
contenedores 

- Aporta documento redactado por el AMPA que informa de los peligros a que se exponen los 
alumnos en el acceso al Colegio, relacionado con temas de tráfico y seguridad vial.

Tanto  el  Presidente,  como  el  Vicepresidente  se  comprometen  a  remitirlo  a  la  Concejalía 
correspondiente para su revisión y a la Sra. Alcaldelsa.

-  Solicita  más  limpieza  en la  zona  infantil  de  la  Plaza  del  Primer  Molí,  cada  vez  hay  más 
indigentes que utilizan esta zona.

2.2. Vocal AAVV Racó de la Torreta.

- Reitera la solicitud de conocer la titularidad de los terrenos que se expropiaron para el camino 
paralelo  a la CN-340 que es muy estrecho,  aclarando que solo hay un tramo por donde un 
vehículo grande no se puede cruzar con otro vehículo y se podría poner el quita-miedos en línea 
recta. En el caso de ser propiedad de Ministerio, hacerle la solicitud.

El Sr. Saura indica que los técnicos municipales le podrán dar razón en persona, por lo que se 
convocará una reunión directamente con el Sr. Salgado y los técnicos de Infraestructuras.

-  Solicita  que  los  técnicos  de  Movilidad  aclaren  la  contestación  (incluso  con  la  normativa 
aplicable) y expliquen por qué hay otras calles y caminos que si tienen los resaltes en todo el 
tramo del vial (Cuadra Borriolech, por ejemplo):

“... indicar que estos elementos están colocados en el sentido adecuado de la marcha, por lo que 
no procede atender lo solicitado. Señalar asimismo que existe línea continua de delimitación de 
carril, que indica la prohibición de atravesarla o de circular sobre ella...”

Añaden que en la actualidad el peligro ha aumentado ya que en la intersección, los vehículos 
para evitar el badén invaden el carril contrario. Solicitan una nueva consideración.

- Pregunta qué calles de la urbanización se tienen previsto asfaltar y cuando se va a realizar.

2.3. Vocal AAVV Els Mestrets.

- En la calle San Roque, zona Parroquia de San Nicolás, se debería revisar los alcorques, ya que 
se están levantando las baldosas y es muy peligroso.

2.4. Vocal AAVV Fuente La Reina.

-  Ante la contestación de Movilidad de la instalación de bandas que reduzcan la velocidad, se  
propone que la medida disuasoria que se pueda adoptar se instale unicamente en la calle de 
entrada a la urbanización, calle del Sauco.

- Solicita una reunión a celebrar con los técnicos municipales y el Concejal de Urbanismo para  
tratar sobre el alcantarillado de la urbanización.
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2.5. Vocal persona Grupo Municipal Socialista.

- Quiere agradecer los trabajos realizados en la plaza Antigua Corona de Aragón, la eliminación 
de la  parada del  autobús  junto  al  colegio  Isabel  Ferrer  y  la  limpieza del  puente  de la  Avd. 
Benicasim.

- Denuncia que el tramo de la C/ Alicante que no tiene salida, junto al Hospital Jaume I, y el  
tramo del restaurante “Camelot”, es constante que los vehículos estén aparcados en doble fila,  
solicita más presencia policial.

- Denuncia los enseres que se depositan en frente del Bar Estadio y en los rincones del puente 
sobre el Río Seco, colchones, carros, bolsas, etc.… solicita su limpieza de manera periódica.

2.6. AMPA CEIP Tombatossals.

- Solicita la reparación de las fuentes del patio del colegio.

2.7. Vocal persona Grupo Municipal Compromis per Castelló.

- Pregunta sobre la política a seguir por el Ayuntamiento en relación al carril-bici.

El Sr. Redondo le comenta que el aumento de “ciclo-calles” en la ciudad ha sido muy significativo  
y se han ejecutados un carril bici en la Avd. Alcora y otro desde el Hospital General a la Ronda,  
lo que supone un aumento significativo de kilómetros para estos vehículos.

- Denuncia que las colas de personas que están esperando en la calle para que les atiendan en  
las  oficias  de  Extranjería  (Plaza  Teodoro  Izquierdo)  no  tienen  ninguna  protección  ante  las 
inclemencias climáticas, ruega se solicite a Subdelegación de Gobierno, responsable de esta 
oficinas que instale algún sistema para proteger a estos ciudadanos.

-Pregunta cuándo se va a realizar la próxima reunión del Consejo de Seguridad.

La Sra. Espinos realiza una consulta e informe que se va a convocar en breve.

Y no habiendo más asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las diecinueve horas y treinta 
minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el  Presidente y la Secretaria del 
Consejo.
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Acta del Consell de Districte Nord
Sessió: Ordinària

Data: 30 de setembre de 2024

Expediente: CDN/2024/3

ASSISTENTS

Juan Carlos Redondo 
Gamero

Francisco Cabañero Catalán

Luisa Espinos Zafra

Juan Luis Saura Vilar

Asensio Magraner Sanchis

M.ª Teresa Vicente Ripolles

Eduardo Castillo Andreu

Vicente Galiana Sánchez

David Pérez Aparici

Domingo Giménez Renau

José Luis Sierra Bellés

Patricia Gil Ortega

David Aparici Cervera

Vicente Javier Mateu Pitarch

Rafael Cruz Tena

Feliciano Salgado Mendez

Rosella Mallol Sales

Vanesa Llorens Lozano

Pablo Sendra Abellaneda

Laura Rubert Avinent

Dolores Benítez Guerrero

President

Vicepresident

Veí (Vox)

Veí (PP)

Persona (PSOE)

Persona (PP)

Persona (Compromis)

Veí (Alcaldía)

AAVV Fuente La Reina

AAVV Segón Molí

AAVV Primer Molí

AAVV Penyeta Roja

AAVV Tossal Gros

AAVV Els Mestrets

AAVV S.Agustín-S.Marcos

AAVV Racó de la Torreta

AMPA CEIP Isabel Ferrer

AMPA IES Penyeta Roja

AMPA CEIP Tombatossals

AMPA IES La Plana

Secretària

MEMBRES ABSENTS: 

Francesc Mezquita Patuel

Pilar Escuder Mollón

José Gabarre Bustamante

Esther Nadal Sales

Veí (Compromis)

Vocal Gpo. Muni. Socialista

Ví (Alcaldía) 

AAVV La Guinea

HORA D'INICI: 19.00
HORA DE FI: 19.30
 
D'acord amb la convocatòria, 
la sessió se celebra en el 
Primer Molí
 
Presidència:
Juan Carlos Redondo Gamero

Secretari/a: 
Dolores Benítez Guerrero
 

Pel  President  Il·lm.  Senyor  Regidor,  Juan  Carlos  Redondo  Gamero,  comprovat  el  “quòrum” 
d'assistència procedix a iniciar la sessió amb els assumptes que figuren en l'orde del dia:

1. Aprovació, si escau, de l'acta de la sessió anterior celebrada el dia 29 d'abril de 2024.

Se sotmet a consideració l'acta de la sessió anterior, la qual ha sigut repartida amb anterioritat al  
costat de la convocatòria.

No manifiestándose cap observació l'acta es declara aprovada per assentiment.
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2. Precs i preguntes.

Presa la paraula el Sr. Cabañero indicant  que es traslladarà la parada de la línia núm. 1 de 
l'autobús urbà del Camí La Plana, al costat de la porta d'accés del Col·legi Isabel Ferrer i es 
traça un nou recorregut per Cardenal de la Barca.

2.1. AMPA CEIP Isabel Ferrer.

- Agraïx l'exposat pel Sr. Cabañero sobre la parada de l'autobús, ja que és una mesura que es ve 
anys reivindicant. Sobre esta actuació, sol·licita que es mantinga la tanca de protecció que té ara 
la plataforma de l'autobús i  així  hi  hauria  més espai  per  a l'espera dels  pares a l'eixida del  
col·legi. Així mateix quan es realitze, seria convenient reubicar els contenidors 

- Aporta document redactat per l'AMPA que informa dels perills al fet que s'exposen els alumnes 
en l'accés al Col·legi, relacionat amb temes de trànsit i seguretat viària.

Tant el President, com el Vicepresident es comprometen a remetre'l a la Regidoria corresponent  
per a la seua revisió i a la Sra. Alcaldelsa.

- Sol·licita més neteja en la zona infantil de la Plaça del Primer Molí, cada vegada hi ha més 
indigents que utilitzen esta zona.

2.2. Vocal AAVV Racó de la Torreta.

- Reitera la sol·licitud de conéixer la titularitat dels terrenys que es van expropiar per al camí 
paral·lel a la CN-340 que és molt estret, aclarint que només hi ha un tram per on un vehicle gran 
no es pot creuar amb un altre vehicle i es podria posar el quitació-pors en línia recta. En el cas  
de ser propietat de Ministeri, fer-li la sol·licitud.

El Sr. Saura indica que els tècnics municipals li podran donar raó en persona, per la qual cosa es 
convocarà una reunió directament amb el Sr. Salgado i els tècnics d'Infraestructures.

- Sol·licita que els tècnics de Mobilitat  aclarisquen la contestació (fins i  tot amb la normativa 
aplicable) i expliquen per què hi ha altres carrers i camins que si tenen els regruixos en tot el  
tram del vial (Quadra Borriolech, per exemple):

“... indicar que estos elements estan col·locats en el sentit adequat de la marxa, per la qual cosa 
no procedix atendre el sol·licitat. Assenyalar així mateix que existix línia contínua de delimitació 
de carril, que indica la prohibició de travessar-la o de circular sobre ella...”

Afigen que en l'actualitat el perill ha augmentat ja que en la intersecció, els vehicles per a evitar 
el gual envaïxen el carril contrari. Sol·liciten una nova consideració.

- Pregunta quins carrers de la urbanització es tenen previst asfaltar i quan es realitzarà.

2.3. Vocal AAVV Els Mestrets.

- Al carrer Sant Roque, zona Parròquia de Sant Nicolás, s'hauria de revisar els escocells, ja que 
s'estan alçant les rajoles i és molt perillós.

2.4. Vocal AAVV Fuente la Reina.

- Davant la contestació de Mobilitat de la instal·lació de bandes que reduïsquen la velocitat, es 
proposa que la mesura dissuasiva que es puga adoptar s'instal·le unicamente al carrer d'entrada 
a la urbanització, carrer del Sauco.

- Sol·licita una reunió a celebrar amb els tècnics municipals i el Regidor d'Urbanisme per a tractar 
sobre el clavegueram de la urbanització.
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2.5. Vocal persona Grup Municipal Socialista.

- Vol agrair els treballs realitzats en la plaça Antiga Corona d'Aragó, l'eliminació de la parada de 
l'autobús al costat del col·legi Isabel Ferrer i la neteja del pont de l'Avd. Benicàssim.

- Denúncia que el tram de la C/ Alacant que no té eixida, al costat de l'Hospital Jaume I, i el tram  
del restaurant “Camelot”, és constant que els vehicles estiguen aparcats en doble fila, sol·licita 
més presència policial.

- Denúncia els estris que es depositen davant del Bar Estadi i en els racons del pont sobre el Riu 
Sec, matalassos, carros, bosses, etc.… sol·licita la seua neteja de manera periòdica.

2.6. AMPA CEIP Tombatossals.

- Sol·licita la reparació de les fonts del pati del col·legi.

2.7. Vocal persona Grup Municipal Compromis per Castelló.

- Pregunta sobre la política a seguir per l'Ajuntament en relació al carril-bici.

El Sr. Redondo li comenta que l'augment de “cicle-calles” a la ciutat ha sigut molt significatiu i  
s'han executats un carril bici en l'Avd. l'Alcora i un altre des de l'Hospital General a la Ronda, la  
qual cosa suposa un augment significatiu de quilòmetres per a estos vehicles.

- Denúncia que les cues de persones que estan esperant al carrer perquè els atenguen en les 
oficies d'Estrangeria (Plaza Teodoro Izquierdo) no tenen cap protecció davant les inclemències 
climàtiques,  prega  se  sol·licite  a  Subdelegació  de  Govern,  responsable  d'esta  oficines  que 
instal·le algun sistema per a protegir estos ciutadans.

-Pregunta quan es realitzarà la pròxima reunió del Consell de Seguretat.

La Sra. Espinos realitza una consulta i informe que es convocarà en breu.

I no havent-hi més assumptes que tractar, s'alça la sessió, sent les dènou hores i trenta minuts, 
estenent-se d'ella la present acta, que firmen el President i la Secretària del Consell.
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